

GFRK styrelsemöte 2022-11-15 (reviderad)

Närvarande: Amanda Forsman (Ordförande), Lilian Hultin (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Johanna Rickardsson, Pontus Larsson, Fredrik Goetzinger, Linda Edel, Tilde Isaksson (US), Natalie Johansson (VC)



Sekreterare: Johanna Rickardsson

Justerare: Mariana Olsson

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av vice ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana.

3. Agenda och föregående möte

Godkännande av agenda.

Anteckningarna från 2022-10-04 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

Information från Tilde

US har några aktiviteter inplanerade för i år:

- Luciatåg under julshowen.
- Julpynta stallet och klubbis (plockas bort efter nyår).
- Hjälpa till på öppet stall.

Övrigt:

- Se över brist på ryktsaker i påsarna som tillhör ridskolehästarna.
- Informera om allmän trivsel som att mocka på lektionerna, ta hand om hästen, tvätta brett mm.
- Övervaka vad som publiceras av ridskoleelever på Fältis sociala medier.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

Information från ridskolechef (Natalie)

Anläggning

I ridspåret har det varit två lampstolpar som lutar men som har ersatts med hjälp av en snickare och nu är belysningen på. Det är dock flera lampor som inte fungerar i spåret som behöver åtgärdas.

Vi har tagit in offerter för belysning på utebanan.

Mellanväggarna på boxarna i skolhäststallet har bytts ut med hjälp av en snickare, nu är det bara 2 stycken kvar.

Nödbelysningen i ridhuset är fixad och klar.

Bärande stolpar har inspekterats i stallet och de är i sämre skick i storstallet. Det ska planeras för åtgärd.

Elkabel åtgärdat så att det finns rinnande vatten i vinter; elkabel i, isolering utanpå och vattenledningen täkt med flis. Snickaren ska bygga ett litet hus för att hänga in slang och med frysvakt.

Vi väntar på en till offert på taket i stallet då vi ska se över pris på offerten och extrakostnader för verksamheten under byggperioden.

Säkerhet

Det var en incident när en lös häst skenade iväg i ridhuset och då var det bra att vi har satt upp ett staket som skärmar av.

6. Anläggning

Angående spåret och ansvarsfördelningen mellan GFRK och Gävle Kommun

Det är svetsat till en sladd och nu ska det planeras in att sladda spåren.

Tyvänn har vi fått avslag på ansökan som gjordes till Gävle energi. Det som varit mest akut är den nerfallna stolpen och få igång belysningen. Nu har stolparna ersatts. Gällande belysningen finns förslag på åtgärd och pris.

Railers börjar lägga rör

Railers är entreprenören som sköter utläggning av rören i området. Rejlers har uppdraget att bistå Gävle Energi i byggnationen av en ny fjärrvärmeledning mellan Gävle och Sandviken som beräknas vara färdigt under 2024.

Nu har de hört av sig när det en vecka innan de ska påbörja jobbet med att lägga rör, som var planerat till april 2023. En representant från styrelsen har bokat ett möte med dem den 17/11 för mer information.

Vattenförening Sofiedal, status

Det är planerat möte med Gävle kommun efter årsskiftet. Alla som ingår i Vattenföreningen kallas då in för att Gävle kommun avser gå ur föreningen.

7. Ekonomi

Information från kassör

Reglerad enligt budget.

Intäkter är bättre nu, samtidigt är det högre kostnader för t.ex. inköp av hö men också tjänster av elektriker, rörmokare och snickare.

8. Inackordering

Utredning Arbetsgrupper

Det har lämnats ut en enkät för att utreda hur ser vi på arbetsgrupper och vad som har fungerat bra eller inte. Representanterna har sammanställt svaren från enkäten som har delats med styrelsen. Maria Petrusson representerar den tillfälliga arbetsgruppen och närvarade på mötet.

Det är inte alla privathästägare som har svarat på enkäten men information om enkäten har lagts ut på flera ställen så att alla har fått möjligheten.

Styrelsen har lyssnat till representanterna från privathästägarna och ridskolechef och tar beslut om hur vi går vidare med fördelningen av arbetstimmar. Vi diskuterar alternativet till

arbetsgrupper som är arbetsdagar. Det kan förhålla sig om 2-3 arbetsdagarna som är organiserade av verksamheten där aktiviteterna är kopplade till förvaltningsplanen. Vi kommer då inte att fortsätta med arbetsgrupper och vill man ändå ha arbetsgrupper kvar så får man ha det utan styrelsens medverkan.

Hyresavtalet kommer att uppdateras efter beslutet och privathästägarna informeras om ändringarna.

9. Sponsring

Restaurangchansen samarbetsavtal

I år är det endast en app och inga häften. De har höjt priset från 260kr till 300kr, och det kostar 450kr för att dela appen med familjen (4 pers).

Det ingår fler nätbutiker och det går att växla ort. Även Uppsala kommer ansluta sig.

Det finns förslag på nya upplägg för att sälja fler häften under en längre period, då kan app-koden aktiveras när som helst och gäller i 12 månader. Men även om vi förlänger perioden så tror vi att det är för många medlemmar som behöver anmäla sig för att vi ska tjäna på det. För Fältis del har vi sålt ca 60-80 häften per år.

Vi anser att det är enklare att driva det här under en begränsad period enligt tidigare upplägg mellan mars-april. Ser vi att det är ett stort intresse och efterfrågan kan vi sälja en gång till.

Ann Nilsson håller i Restaurangchansen även denna gången. Hon ser över om vi kan börja sälja redan nu inför julhelgen. Det kommer sitta lappar i stallet och klubben där det går att skriva upp sig för att köpa Restaurangchansen.

10. Styrelsen

Prata med Valberedningen om att rekrytera till styrelsen

Styrelsen ska kontakta Valberedningen om att börja fundera på valet av kandidater till styrelsen.

11. Personal

Natalie slutar som verksamhetschef på Fälts

Nyheten om att vår ridskolechef/verksamhetschef slutar ska publiceras onsdag 15/11. Efter uppsägningstiden kommer Natalie att börja jobba som verksamhetschef på Gävle Ponnyklubb (GPK). Styrelsen går igång direkt med nyrekryteringen.

12. Övrigt

Förvaltningsplanen

Finns tillgänglig och publiceras på hemsidan.

Hemsidan kan publiceras

Nya hemsidan är så gott som klar, det återstår några saker innan den ska publiceras.

13. Nästa möte

Nästa möte tisdag 13/12 kl 18.30.

14. Mötet avslutas

Vice ordförande avslutar mötet.